
        

 
    

           
               

       

 
     
        
      

 
          

            
                 

      
 

          
        
            
              

           
            
             

       
 

           
             

         
 

    
        
               
                
        
           

 
  

               
          

 
 

      
 

     
     

      
           

Referat af Bestyrelsesmøde 
Onsdag den 4. september 2024 kl. 19.00 - 21.00 på Musikskolen 
Til stede: Lise Munch, Peter Bindslev, Bodil Høgh, Emma Kjær, Johannes Hvidemose, Iben Vestergård, Liva 
Andersson, Mogens Halken, Jens Seneberg Nielsen. 

REFERAT 
1. Dagsorden blev godkendt. 
2. Referat fra bestyrelsesmøde 12/6-24 blev godkendt. 
3. Økonomi. Orientering om Budget 2024 

4. Ordensreglement. Elevrepræsentanterne har udarbejdet et sæt ”husregler”, som blev 
drøftet, herunder at der bør udarbejdes en opdateret alkoholpolitik. Desuden forslag om 
”Et sæt gode råd til elever”, i form af en folder og på hjemmeside. Ledelse arbejder videre 
med forslaget til næste møde. 

5. Elev- og forældreundersøgelsen. Opmærksomhedspunkter blev drøftet og udvalgt: 
a. Svarprocenten bør blive højere næste gang. 
b. Flot måling med god feedback til musikskolen og dens undervisere. 
c. Fokus på flere arrangementer og det sociale element for eleverne, og hvordan der 

kan ”skrues op” for disse. Evt. inddrag forældrene i fællesskabsopbygningen. 
d. Fokus på nedgangen ved tidlige teenageår  hvordan kan dette ændres? 
e. Gerne flere events og mere synlighed fra KKM. Eks. streetparade. Også synlighed 

om at eksisterende arrangementerne annonceres tydeligt. 

6. Flere variable undervisningsformater på KKM. Drøftelse af hvordan musikskolen kan 
arbejde med andre formater. Bestyrelsen bakker op om, at der arbejdes med flere 
formater, som giver en pædagogisk diversitet og spredning. 

7. Korte orienteringspunkter: 
a. Nye lærere på KKM fra sæsonstart. 
b. Mere Musik til Byens Børn, nu under KKM med 9 nye ansatte undervisere. 
c. Valby – projekt, netop skudt i gang i praksis på alle skoler i Valby. 
d. MGK – valgfag som noget nyt. 
e. Musikpædagogisk udvikling på KKM med intern mini-pædagogikum i gang. 

8. Evt. 
a. Orientering fra Iben om at Københavns Kommune har valgt ikke at gå med LMS 

som leverandør af skolekoncerter men en anden privat musikskole. 

Kommende møder: 27/11, 29/1-25, 19/3, 18/6 

Punkter til kommende møde: 
Årsrapport – nøgletal 2024. 
Strategi og handleplan: 2024 – 2028 
Samarbejder på tværs af musikskoler i Københavns Kommune. Eks. symfoniorkesterområdet. 

K ø b e n h a v n s K o m m u n e s M u s i k s k o l e , S t a l d g a d e 2 9 , 1 6 9 9 K ø b e n h a v n V . 


